
شـــــــعبه ۳۵ دیوان عدالت اداری انتخابات فدراسیون بدنســـــــازی و پرورش اندام را باطل اعلام کرد. مجمع 4
انتخاباتی فدراســـــــیون بدنســـــــازی و پرورش اندام در تاریخ ۱۳ دی ۱۳۹۹ برگـــــــزار و در پایان عبدالمهدی 

نصیرزاده با کسب ۲۸ رای از مجموع ۴۳ رای اعضای مجمع، به عنوان رئیس انتخاب شد. دلیل شکایت 
و ابطال  انتخابات، حضور یکی از کاندیداهای انتخابات ریاست این فدراسیون در رای گیری بوده است.

سنگین وزن تیم ملی کشـــــــتی فرنگی به دلیل ابتلا به ویروس کرونا، حضور در رقابت های جهانی نروژ را از دست داد. محمدابراهیم 
امامی سخنگوی فدراسیون کشتی به ایسنا گفت: میرزازاده سنگین وزن المپیکی ایران در اوایل حضور در اردوی تیم ملی کشتی 
فرنگی، به دلیل داشتن علائم مشکوک به کرونا، بلافاصله توسط تیم پزشکی تست PCR داد که مثبت اعلام شد و این کشتی گیر 

ضمن ترک اردو حضور در رقابت های قهرمانی جهان را از دست داد و علی اکبر یوسفی جایگزین او شد.

میرزازاده جهانی را از دست دادابطال انتخابات فدراسیون بدنسازی

پنجشنبه  25 شهریور 1400  شماره 6034

پیام صادقیان چگونه طی یک دهه از درخشش در فوتبال 
ایران به راه اندازی سایت های قمار و شرط بندی رسید؟

این »پیام« قمار است
 وقتی میلاد 
حاتمی، شاخ 
مجازی که 
روزگاری خیلی ها 
گول ژست های 
لاکچری اش را 
خورده بودند،  در 
اعترافاتش نام او 
را در بخش پایانی 
نمودار افراد حاضر 
در شرط بندی به 
صورت شاخه ای 
کشید، دلمان 
برای این همه 
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داستان صبح پنجشنبه
داســـــــتان این ماجرا از صبح پنجشنبه شروع شد. آبان 
ماه سال ۹۸ وقتی در خبری عجیب و تلخ کمیته 
اخلاق فدراســـــــیون فوتبال ایـــــــران اعلام 
کرد که پیام صادقیان، ستاره پیشین 
تیم ملی ایران و باشگاه پرسپولیس 
برای ۱۵ ســـــــال از هرگونـــــــه فعالیت 
فوتبالی محروم شـــــــد و دلیل این 
اقدام کمیته اخـــــــلاق و صدور یکی از 
ســـــــنگین ترین حکم های تاریخ این 
کمیته، مشارکت صادقیان در تاسیس 
و اداره سایت های شرط بندی است، کاری 
که برای فوتبالیســـــــت ها در همـــــــه جای جهان 
ممنوع اســـــــت. وقتی پیام صادقیان در استوری اعلام 
کرد که خبرهای خوبی برایتان دارم و در لایو خبر از افتتاح سایت شرط بندی خود 
و خداحافظی با دنیای فوتبال داد، کسی 
نمی خواست خبری از سقوط یک ستاره 
ببیند و بداند. ستاره ای که وقتی میلاد 
حاتمی، شاخ مجازی که روزگاری خیلی ها 
گول ژست های لاکچری اش را خورده بودند، 
 در اعترافاتـــــــش نام او را در بخـــــــش پایانی نمودار 
افراد حاضر در شرط بندی به صورت شاخه ای کشید، 
دلمان برای این همه اســـــــتعدادش سوخت. همان 
جمله ای که حاتمی گفت:» شبیه اژدها شد. اژدهایی 
که دهانش را باز کرده و هرکس وارد آن شود، دهانش را 

ج شود.« می بندد و نمی تواند خار

حاشیه ساز بی رقیب
پیام، فرزند حسن صادقیان بازیکن درخشـــــــان دهه 60 و 70 ماشین سازی تبریز 
است و روزی که به فوتبال آمد، هیچ کس نتوانست اســـــــتعداد ذاتی اش را انکار 
کند. او آمده بود تا بدرخشد و ســـــــکوها را به وجد بیاورد. اتفاقی که افتاد و وقتی 
ستاره درخشان اصفهان در سال ۹۲ با قراردادی دو ساله به سرخپوشان پایتخت 
پیوست، دوران اوج فوتبالش شـــــــکل گرفت. با همه اینها او قدر این استعداد 
را ندانست. پیام صادقیان کم حاشیه نداشـــــــت. زمانی که او در هفته دوم لیگ 
چهاردهم از محمدرضـــــــا اکبریان، داور بـــــــازی فولاد - پرســـــــپولیس کارت قرمز 
مستقیم گرفت و با دســـــــت به قاضی میدان ضربه زد. برای صادقیان محرومیتی 

ســـــــه ماهه در نظر گرفتند که یک ماه بعد از همین مدت هم او را بخشیدند! بعد 
فیلمی از او و محسن مســـــــلمان در اردوی تیم ملی امید پخش شد که به یکباره 
همه چیز را تغییر داد. دیگر کسی او را نیمار پرســـــــپولیس صدا نمی کرد. حاشیه 
بعدی او در اردیبهشت ۹۳ که بعد از خط خوردن از لیست تیم ملی برای رفتن به 
جام جهانی با انتشار متنی نوشت »برباعث و بانی این اتفاق لعنت«! پیامی که با 
واکنش کی روش مواجه شـــــــد تا او ضمن تمجید از اســـــــتعداد صادقیان بگوید 
» پیام بازیکن مستعد و جوانی اســـــــت اما هنوز زیاد مانده تا حرفه ای شود.« البته 
استفاده نادرست او از اینستاگرام و الفاظ و فحاشی های او به کی روش و دیگران 

هم کم برای او دردسرساز نشد.

آغاز یک سقوط
جدایی او از پرسپولیس آغاز افولش بود. صادقیان پس از جدایی از پرسپولیس 
به نفت تهران، صبا، ماشین سازی، عثمانلی اسپور ترکیه و سپیدرود رفت اما در 
هیچ کدام از این تیم ها نتوانست روزهایی را تکرار کند که قبل از محرومیت سه 
ماهه اش در بازی پرسپولیس و فولاد داشت. او سیر ســـــــقوط را در فوتبال طی 
کرد و به یک استعداد سوخته تبدیل شد اما این بار کار به جاهای باریک کشیده 
شد. ستاره سوخته فوتبال ایران با انتشـــــــار یک لایو اینستاگرام، افتتاح سایت 
شـــــــرط بندی خود را اعلام و عملا از دنیای فوتبال خداحافظی کرد. او گفت: » حالا 
که دیگر از حضور در پرسپولیس ناامید شده ام، تصمیم گرفتم کاری راه بیندازم 
تا دوباره در کنار شما هواداران پرسپولیس باشم.« سکانس بعدی امروز است. 
حالا و در سال ۱۴00، از او به عنوان گردانندگان یکی از سایت های مادر شرط بندی 
نام برده می شـــــــود و میلاد حاتمی از او چنین گفت: » از حضـــــــور او واقعا تعجب 
می کنم چرا که هم فوتبالیست بوده و هم موقعیت خیلی خوبی در ایران داشته 
و درآمد خیلی خوبی هم به دســـــــت می آورد. تعجب کـــــــردم چطور جذب چنین 

شبکه ای شده است.« 

این چاه را خودت کنده ای
پیام بارها در دفاع از خـــــــودش گفته: »بازیکنان دیگـــــــری بودند که بی انضباطی 
کردند اما به اندازه من در مورد آنها سختگیری نشـــــــد.« حتی با قبول این گزاره 
هم، هیچ کس جز خود صادقیان مقصر نیست. ستاره های بسیاری در فوتبال 
ایران محروم شدند و باز درخشـــــــیدند. از علی کریمی که به خاطر لمس داور طی 
دوران حضورش در تیم ملی امید دو سال محروم شد که با تحمل نیمی از آن به 
میادین برگشـــــــت تا مهدی طارمی که پس از تحمل محرومیت حالا در فوتبال 
پرتغال می درخشـــــــد. حالا اما برای لحظه هایی که دلمان برای درخشـــــــش این 
ستاره می سوزد چه بنویسیم؟ کاش خودت انتخاب نمی کردی پیام، کاش برای 

خودت خوب می خواستی. 

. این چند کلمه تلخ اند و کســـــــی که در منجلاب آنها گیر افتاده،  ، ستاره، اعلان قرمز ، قمار نمودار
یگانه عصاری

ورزش

روزگاری ســـــــکوهای فوتبال ایران را به وجد می آورد. حالا اما هیچ واژه ای جز »حیف« برای او روی کاغذ 
نمی نشـــــــیند. همه چیز واضح و روشن اســـــــت و حالا جای هیچ انکاری برای هیچکس باقی نمانده. 
ستاره سال های قبل قرمزها حالا در لیست اعلان قرمز اینترپل قرار دارد و این روایت سوختن پدیده 
فوتبال ایران است. پدیده ای که شاید وقتی در بازی با ســـــــایپا به نیمکت نشینی اش اعتراض کرد با 
واکنش کریم باقری مواجه شد و  پس از آن از سوی برانکو در لیست مازاد پرسپولیس قرار گرفت، هیچ کس حتی تصورش را هم 

نمی کرد که روزی تحت تعقیب پلیس اینترپل قرار بگیرد! این گزارش درباره پیام است، و پیامی تلخ از قمار دارد!

فرزانه توسلی در گفت و گو با جام جم :

ترسیدم به اسپانیا بروم

حمید ســـــــجادی اولین وزیر وزارت ورزش و جوانان اســـــــت که 
خودش ســـــــابقه حضـــــــور در میادین ورزشـــــــی را دارد و همین 
سبب شده برخی او را گزینه مناســـــــب تری نسبت به مدیرانی 
بدانند که هیچ فعالیت ورزشـــــــی در طول عمر خود نداشته اما 
صاحب کرسی ریاست آن شده اند. سجادی به واسطه این که 
از خانواده دوومیدانی و جزو دوندگان استقامت بوده، حمایت 
دوومیدانی کاران را هم پشـــــــت خود دارد و قطعا آنها نیز توقع 
توجه بیشتر نسبت به این رشته مهم را دارند. احسان مهاجر 
شجاعی، دونده اسبق تیم ملی دوومیدانی درباره چالش های 
پیش روی حمید ســـــــجادی در قامت وزیر ورزش صحبت کرد 
و برخی هشدارها را نسبت به اتفاقاتی که می تواند کارنامه او را 

مخدوش کند، داد.
مهاجر شجاعی با بیان این که سجادی چند چالش مهم پیش 
روی خود دارد که می تواند در نتیجه کارش تعیین کننده باشد، 
تصریح کرد: اولین مورد این که با سیاسی  شدن وزارت ورزش و 

جوانان هر استان چند نماینده دارد که  هرکدام سعی می کنند 
مدیرکل موردنظرشـــــــان را در راس کار قرار بدهند که این باعث 

ایجاد مشکلاتی خواهد شد.
او در ادامه افزود: دومین مورد روسای فدراسیون ها هستند که 
هر زمان وزیر بخواهد رای بگیرد با اعمال نفوذ، یک سری کارها 
را انجام می دهند؛ با نمایندگان و یک سری افراد رایزنی و با یک 
سری مســـــــتندات به وزیر اعلام می کنند که رای را گرفته ایم و از 
این پس باید این کارها را برای ما انجام بدهی. اینها خودش یک 
سری تبعات دارد و امیدوارم وزیر ورزش چون خودش ورزشی 
بوده است بتواند با این موارد به طور جدی برخورد کند و جلوی 

زیاده خواهی یک سری افراد را بگیرد.
دونده اســـــــبق تیم ملی با بیان این که حضور سیاســـــــیون در 
هیات ها بیش از آن که به نفع ورزش باشـــــــد به نفع خود افراد 
اســـــــت، گفت: نمونه های بعدی روســـــــای هیات ها هستند                          
که می توانند در اســـــــتان ها تاثیرگذار باشـــــــند. اکثرا این روال 

حکم فرما شـــــــده که افراد به این بهانه که نفوذ سیاسی دارند و 
می توانند پول بیاورند رئیس می شـــــــوند. ایـــــــن باور کاملا غلط 
است زیرا آنها فقط دنبال اسم و رســـــــم هستند و هیچ کمکی 
به هیات های دوومیدانی و دیگر رشته ها نمی کنند چرا که این 
افراد به دنبال منافع شـــــــخصی و شناخته شدن هستند چون 
ورزش بعد زیادی برای شناسانده شدن این افراد برای جامعه 

هدف آنها دارد.
مهاجر شجاعی با بیان این مطلب که شخصی که خاک خورده 

ورزش نباشـــــــد نمی تواند کمکی به آن کند، گفت: مورد دیگر 
که او باید برخورد جدی کند افرادی هســـــــتند که سو ءاستفاده 
شـــــــخصی می کنند. تا کسی تخصص نداشـــــــته و خاک خورده 
ورزش نباشد نمی تواند هیچ کمکی کند. فقط برای بهره برداری 
سیاســـــــی و اجتماعی می آید. امیدوارم ســـــــجادی هرچه زود تر 
معاونان خود را معرفی کند و نتایج خوبی بگیرد. اگر او قدرتمند 
و بدون سیاســـــــی کاری عمل کند مطمئنا در زمینه خدمت به 
ورزش موفق خواهد شـــــــد.  مهاجر شـــــــجاعی در پایان با بیان 
این که عملکرد خوب ســـــــجادی حتی اگر منجر به استیضاح او 
شود، خدمت به ورزش اســـــــت گفت: دو زمینه  برای خدمت 
وجود دارد  یک خدمت بـــــــه نمایندگانی کـــــــه می خواهند باج 
بگیرند و دیگری خدمـــــــت بـــــــه ورزش. او می تواند خدمتگذار 
خوبی برای ورزش باشـــــــد حتی اگر در یکی دو سالی که باج  نداد 
استیضاح شود.  او اگر به ورزش خدمت کند در یادها می ماند 
اما اگر بخواهد به خاطر میز و صندلی به افراد سودجو  کمک کند 
مطمئن باشید ضرر زیادی هم به ورزشکاران وارد خواهد شد 
چون فرد ورزشی این کارها را کرده است و هم این که می تواند 
تبعات برعکسی هم برای ورزشی ها داشته باشد. در هر صورت 

برای سجادی آرزوی موفقیت دارم.

توصیه قهرمان دوومیدانی ایران به وزیر ورزش و جوانان
جلوی افراد زیاده خواه را بگیرید

کفاشیان از وزیر جدید ورزش می گوید

سجادی بافت ورزش 
را می شناسد

حمیــد ســجادی وزیــر ورزش شــده و خیلی هــا 
معتقدند او به عنوان چهره ای ورزشــی می تواند 
در ایــن وزارتخانــه موفق باشــد. اکثــر چهره های 
ورزشــی امیدوارنــد ســجادی بتوانــد مشــکلات 
ورزش را رفع کند، بــا توجه به این که خودش هم 
در گذشــته یــک ورزشــکار ملــی بــوده و عناوین 

زیادی در دو و میدانی به دست آورده است. 
علی کفاشیان که در گذشــته رئیس فدراسیون 
دو و میدانــی بــوده و ســجادی هم ورزشــکارش، 
در این بــاره می گوید: »مــا در مدیریــت همکاری 
نداشــتیم ولی حدود ۱7 ســال قبل بنــده رئیس 
فدراســیون بودم و ایشــان از دونده هــای خوب 
تیم ملی بود. خیلی برایمان افتخار کسب می کرد. 
همیشــه مدال مــی  آورد و رکــورد مــی زد. من هم 
همیشه از افتخارات ســجادی کیف می کردم. او 
ورزشــکار توانمندی بــود و در مدیریــت هم آدم 

توانمندی است.« 
آیا ایــن دو هنــوز ارتباط دارنــد؟ کفاشــیان جواب 
می دهد: »نه. سر آقای سجادی شلوغ است. قبلا 

رابطه داشتیم ولی الان ارتباط چندانی نداریم.« 
کفاشــیان درباره آینده او در وزارتخانــه می گوید: 
»قطعا می تواند موفق باشد. بالاخره یک نیروی 
خــوب ورزشــی در آنجاســت. خــودش قهرمــان 
بــوده و بــا مشــکلات آشناســت. بافــت وزارت 
ورزش را هم می شناسد. ایشان موفق می شود 
 بــه شــرطی کــه از نیروهــای خــوب کنار دســتش 

استفاده کند.«

امتیاز+/-بازیتیم
۱۱۱۳آرژانتین۱
۱۱۳ایران۲
۱0-۱صربستان۳
۱۱0-۱آمریکا۴

فرزانه توســـــــلی به عنوان 
هیلدا حسینی خواه 

ورزش

دروازه بـــــــان چند ســـــــالی در 
ایـــــــران  بانـــــــوان  فوتســـــــال 
رقبای  این که  تا  کرد  یکه تازی 
تازه نفس تر و جوان تری از راه 
رسیدند. اما توسلی که همواره جزو برترین دروازه بانان 
زن فوتســـــــال جهان قرار داشت هنوز رقابت می کند و 
هنوز پا به توپ است. رویاهای او تمام ناشدنی است، 
حتی اگر کرونا نسخه فوتســـــــال بانوان را حداقل برای 
یک سال گذشته پیچیده باشد. زمانی فوتسال زنان 
در ایران بـــــــازار خیلی گرمی داشـــــــت، از حضور در جام 
جهانی کوچک گرفته تا جام ملت های آسیا. اما اکنون 

همه چیز آرام است. شاید آرامشی قبل از طوفان. 
چه خبر از فوتسال بانوان؟

تقریبا دو سالی می شود که همه چیز روی هواست. 
برای فصل جدید هم هنوز با جایی قرارداد نبستم. 

فصل جدید هم کمتر از یک ماه دیگر آغاز می شود. 
در ایـــــــن مدت کـــــــم بالاخره چـــــــکار می خواهید 

بکنید؟

پارسال عضو تیم سایپا بودم. به خاطر شرایط مالی 
از این تیم جدا شـــــــدم. واقعا نمی دانم این باشگاه 
در بخش زنان چطور می خواهد تیم داری کند. البته 
الان با یکی دو جا صحبت کرده ام و آماده هســـــــتم تا 

هر چه سریع تر تکلیفم را مشخص کنم. 
خیلی از بازیکنان فوتســـــــال برای کســـــــب درآمد 
بیشـــــــتر به لیگ برتر فوتبال زنان یا لیگ دسته یک 

می روند. تا به حال به انتقال به فوتبال فکر کرده ای؟
اصلا و ابدا. با این که سطح قراردادهای فوتبالی بهتر 
اســـــــت و در این لیگ بهتر پول می دهند اما ترجیح 
می دهم برای همیشـــــــه در فوتسال بمانم. با این که 
فوتسال زنان قهرمان آسیا شده و بازیکنان تیم ملی 
فوتســـــــال بانوان ایران از جمله خودم جزو بهترین 
بازیکنان جهان هستیم اما به ما پول کمتری نسبت 
به بازیکنـــــــان فوتبال می دهند. با ایـــــــن حال دلیلی 

نمی بینم به فوتبال بروم. فوتسال بهتر است. 
در سال های اخیر حسابی برایت رقیب پیدا شد. 
با این شـــــــرایط فکر می کنی تا چه زمانی در فوتسال 

دوام بیاوری؟ 

به نظر من سن چندان مهم نیست و آمادگی بدنی 
حرف اول را می زند. در ضمن عمر بازی دروازه بان ها 
بالاســـــــت. من تا زمانی که از لحاظ بدنی شرایطش را 
داشته باشم بازی می کنم و بعد از آن هم قطعا من 
را به عنوان سرمربی می بینید. این برنامه دقیق من 

است. 
مربیگری در کجا؟ باشگاهی یا تیم  ملی؟

قطعا در وهله اول تیم ملی. دوســـــــت دارم سرمربی 
تیم ملی شـــــــوم البته هدف اصلی کمک به رشـــــــد 
فوتســـــــال زنان ایران اســـــــت. من بیســـــــت سالی 
می شود که فوتسال بازی می کنم و جزو قدیمی های 
این رشته محسوب می شـــــــوم. واقعا دوست دارم 

مربی شوم. 
در این ســـــــال  ها فرصت هایی برای لژیونر شدن 

داشتی اما نرفتی. چرا؟
ج  ببینید، مهم ترین پیشنهادی که برای بازی در خار
از کشور به من شد به چند ســـــــال پیش برمی گردد 
که سن و سال کمتری داشتم. برای من خیلی خیلی 
ج از کشور به تنهایی  سخت بود که بخواهم بروم خار

زندگی کنم. آن پیشـــــــنهاد از لیگ فوتســـــــال زنان 
اسپانیا بود. ترسیدم به اسپانیا بروم. آن پیشنهاد 
را اگر الان به من می دادند خیلی راحت و بی دردســـــــر 

می رفتم اما آن زمان نمی توانستم قبول کنم. 
چند ماهی می شـــــــود که تیم جدیـــــــد مدیریت و 
ریاست در فدراســـــــیون فوتبال روی کار آمده است. 
چقدر در این چنـــــــد ماه در فوتســـــــال و فوتبال زنان 

تغییر حاصل شده است؟
هیچ. باز هـــــــم به ما ظلم می شـــــــود. فوتبالی ها کلی 
اردو و تورنمنت و برنامه دارند اما مـــــــا انگار نه انگار 
که وجود داریـــــــم. وضعیت تیم ملی فوتســـــــال هم 
اصلا مشخص نیست. حتی سرمربی هم مشخص 

نشده است. 
با این شرایط خواسته شما چیست؟ 

تنها خواسته این اســـــــت که تکلیف رده های ملی 
فوتسال را مشخص کنند. بالاخره بعد از این همه 
مدت باید اردویی ، برنامه ای چیزی داشـــــــته باشیم. 
، زمانـــــــی مرتب بـــــــه جام جهانی و جام  یادش بخیر

ملت ها می رفتیم اما الان هیچ. 


